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免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第二天 苏黎世（52公里 45分钟）-
卢塞恩 (机上用餐/午/-)

 铁力士山 (含缆车)

*11 月中旬起， "铁力士山" 维修一个月，行程改为 “皮拉图斯山”

 卡佩尔桥 (拍照)

 老城区 (步行游览)

 狮子纪念碑 (拍照)

第三天 卢塞恩（107公里 1小时20分钟）-
莱茵瀑布（71公里 1小时10分钟）-
蒂蒂湖（218公里 2小时30分钟）- 
海德堡 (早/-/-)

 莱茵瀑布 (拍照)

 蒂蒂湖 (步行游览)

 黑森林布谷鸟钟 
 (参观)

 海德堡老城区 
 (步行游览)

 卡尔西奥多桥 (拍照)

 内卡河 (途经)

 卡佩尔桥 - 这座建于14世纪的教堂桥，拥有独特的有顶屋顶，上面装饰着描绘
瑞士历史和神话场景的绘画。这些绘画可以追溯到17世纪，为这座桥的文化意义
增添了色彩。

 狮子纪念碑 - 雕刻在砂岩悬崖上的纪念碑描绘了一只垂死的狮子，躺在一个携带
着瑞士国徽的盾牌上。狮子身上被一支长矛刺中，周围散落着破碎的武器和盾牌
。

卢塞恩

 科隆主教座堂 - 大教堂的建造始于13世纪，历经数个世纪，直至19世纪完成。
它以其令人印象深刻的双尖塔、复杂的哥特式建筑和令人惊叹的彩色玻璃窗而闻
名。

科隆

 卡尔西奥多桥 - 卡尔·泰奥多桥建于18世纪，是海德堡最具标志性的地标之一，
以其令人惊叹的建筑和城市及周围山丘的景色而闻名。

 内卡河 - 起源于施瓦本阿尔卑斯山脉，向西北方向流约367公里（228英里），
最终在曼海姆附近汇入莱茵河。

海德堡
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✓ x1 
✓ x1 
✓ x2 
✓ x1 
✓ x2 

 夜宿机上

第一天 槟城 a 中转城市 (机上用餐)

第十天 抵达槟城 (机上用餐)

 科隆主教座堂 (步行游览)

第四天 海德堡（250公里 3小时）- 科隆
（261公里 3小时10分钟）- 
阿姆斯特丹 (早/午/晚)

 送往机场

第九天 巴黎 a 中转城市 (早/机上用餐)

 塞纳河游船 (含船票)

 老佛爷百货公司 (购物)

第八天 巴黎 (早/-/晚)

 原子塔 - 是为1958年布鲁塞尔世界博览会而建的金属结构的纪念性建筑物，
ANDRÉ WATERKEYN设计，高102米，包括9个直径18米的球体，与连接圆球
的钢管构成相当于放大1650亿倍的Α铁的正方体晶体结构。目前（2008年）三
个球体向游客开放，顶部的球体提供观察布鲁塞尔全景的观景地。

布鲁塞尔

 凯旋门 - 展示了雄伟的新古典主义设计，装饰着描绘法国历史和军事胜利的复杂
雕塑。它的基座上设有未知士兵墓，以纪念在第一次世界大战中阵亡的人。

 协和广场 - 四周是诸如克里洛尔宫、波旁宫和荣誉军团宫等著名建筑。君主花
园位于塞纳河对岸，为广场增添了如画的风景。

巴黎

 桑斯安斯风车村 - 这个地方包括用于磨碎香料和锯木等任务的运转风车。此外，
它还提供传统手工艺品的示范，如制作奶酪、雕刻木鞋和制作巧克力。

 福伦丹-因其荷兰风情而闻名，吸引全球游客前来欣赏其历史建筑、繁忙的港口
和风景如画的海滨。其色彩斑斓的木质房屋回响着传统的荷兰建筑风格，营造出
标志性的村庄景观。

阿姆斯特丹

第五天 阿姆斯特丹 (早/-/-)

 桑斯安斯风车村 
 (步行游览)

 奶酪农场 (参观)

 木屐示范 (参观)

 福伦丹 (步行游览)

 乘坐运河游船 
 (含船票)

 钻石割切厂 (参观)

 水坝广场 (步行游览)

第七天

布鲁塞尔（312公里 
3小时50分钟）- 巴黎 (早/-/晚)

 埃菲尔铁塔（拍照）

 凯旋门 (拍照)

 香榭丽舍大道 (路途经过)

 协和广场 (路途经过)

 巴黎歌剧院 (路途经过)

 巴黎荣军院 (路途经过)

 卢浮宫 (拍照)

第六天 阿姆斯特丹（209公里 
2小时30分钟）- 布鲁塞尔 (早/午/-)

 原子塔 (拍照)

 大广场 (步行游览)

 比利时皇宫 
 (步行游览)

 撒尿小童像 
 (步行游览)

 比利时巧克力 
 (步行游览)

✓ 7 3 3 

★ ★ 
★ ★ 

*在重大会议、展会和节庆期间，住宿可能会位于另一个城市而不事先通知。
*某些住宿可能没有特定的双人或双床房型



Dam Square
水坝广场
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Place de la Concorde
协和广场

Place de la Concorde
协和广场

Volendam
沃伦旦渔村
Volendam
沃伦旦渔村

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D2
ZURICH (52KM 45MIN) -
LUCERNE (MOB/L/-)

 Mount Titlis (Include Cable Car)
*From mid-November, "Mount Titlis" will be closed for maintenance,
and the itinerary will switch to "Mount Pilatus"*
 Chapel Bridge (Photostop)
 Old Town (Walking Orientation)
 Lion Monument (Photostop)

 Rhine Falls (Photostop)
 Lake Titisee (Walking Orientation)
 Black Forest Cuckoo Clocks (Visit)
 Medieval Town (Walking Orientation) 
 Karl Theodor Bridge (Photostop)
 Neckar River (Pass by) 

D3 LUCERNE (107KM 1HR 20MIN) - 
RHINE FALL (71KM 1HR 10MIN) - 
TITISEE (218KM 2HR 30MIN) - 
HEIDELBERG     (B/-/-)

 Gothic Dom Cathedral (Walking Orientation)

D4 HEIDELBERG (250KM 3HR) - 
COLOGNE (261KM 3HR 10MIN) - 
AMSTERDAM (B/L/D)

 Eiffel Tower (Photo Stop)
 Arch de Triomphe (Photostop) 
 Champs Elysees (Drive Pass)
 Place de la Concorde (Drive Pass) 
 Opera House (Drive Pass)
 Les Invalides (Drive Pass) 
 Louvre Museum (Photostop)  

D7 BRUSSELS (312KM 3HR 50MIN) - 
PARIS (B/-/D)

 Seine River Cruise (Ticket Included)   
 Galeries Lafayette (Shopping)  

D8 PARIS (B/-/D)

 Zaanse Schans (Walking Orientation) 
 Cheese Farm (Visit) 
 Wooden Clog Demonstration (Visit) 
 Volendam (Walking Orientation) 
 Canal Boat Cruise (Ticket Included) 
 Diamond Cutting (Visit)  
 Dam Square (Walking Orientation)   

D5 AMSTERDAM (B/-/-)

 Atomium (Photostop)
 Grand Place (Walking Orientation)  
 Maison du Roi (Walking Orientation) 
 Manneken Pis (Walking Orientation) 
 Belgium Chocolates (Walking Orientation) 

D6 AMSTERDAM (209KM 2HR 30MIN) 
- BRUSSELS  (B/L/-)

 Transit to airport

D9 PARIS a TRANSIT CITY (B/MOB)

SCHEDULE
LUCERNE

 Chapel Bridge - Originally built in the 14th century, the Chapel Bridge features a 
distinctive covered roof adorned with paintings depicting scenes from Swiss history and 
mythology. These paintings date back to the 17th century and contribute to the bridge's 
cultural significance.

 Lion Monument - Carved into a sandstone cliff, the monument depicts a dying lion 
resting on a shield bearing the Swiss coat of arms. The lion is pierced by a spear and lies 
surrounded by broken pieces of weaponry and a shield.

COLOGNE 

 Gothic Dom Cathedral - Construction of the cathedral began in the 13th century and 
continued for several centuries, with its completion in the 19th century. It is known for its 
impressive twin spires, intricate Gothic architecture, and stunning stained glass windows.

PARIS 

 Arc de Triomphe - Showcases a majestic Neoclassical design adorned with intricate 
sculptures depicting French history and military triumphs. Its base holds the Tomb of the 
Unknown Soldier, honoring those lost in World War I.

 Place de la Concorde - Surrounded by notable buildings such as the Hôtel de Crillon 
and the Palais Bourbon and Palais de la Légion d'Honneur. The Tuileries Garden lies 
across the Seine River, enhancing the square's picturesque setting.

AMSTERDAM

 Zaanse Schans - The site includes operational windmills that are utilized for tasks like 
grinding spices and sawing timber. Additionally, it offers demonstrations of traditional 
crafts like cheese making, clog carving, and chocolate making.

 Volendam - Famed for its Dutch charm, draws global tourists to admire its historic 
buildings, lively harbor, and picturesque waterfront. Its colorful wooden houses echo 
traditional Dutch architecture, creating an iconic village scene.

HEIDELBERG 

 Karl Theodor Bridge - Constructed in the 18th century, the Karl Theodor Bridge is 
one of the most iconic landmarks in Heidelberg and is renowned for its stunning 
architecture and scenic views of the city and the surrounding hills.

 Neckar River - Originates in the Swabian Alb mountain range and flows northwestward 
for approximately 367 kilometers (228 miles) before joining the Rhine River near 
Mannheim.

D1 PENANG a TRANSIT CITY (MOB)

 Overnight on board

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)
✓ Lucerne/Zurich     x 1 Night
✓ Heidelberg/Mannheim      x 1 Night
✓ Amsterdam    x 2 Nights
✓ Brussels    x 1 Night
✓ Paris    x 2 Nights

D10 ARRIVAL PENANG (MOB)

✓ 7 Breakfasts / 3 Lunches / 3 Dinners
Special Cuisine:
★ Mix Western Meals & Chinese Meals
★ Hot Breakfast 
★ French Cuisine with Escargot
★ Mussels Meal

BRUSSELS

 Atomium - The Atomium is a building in Brussels originally constructed for Expo 58, the 
1958 Brussels World's Fair. Designed by the engineer André Waterkeyn and architects 
André and Jean Polak.

*During major conferences, fairs, and festivals, accommodation may be located in an 
alternative city without prior notice 
*Some accommodations may not have specific twin or double room types
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